
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 20/11/2023 
 
Των: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου 

Τομέα Αθηνών 
 Παράσχου Παπαδάκη, Βουλευτή Έβρου 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτικής 
 
ΘΕΜΑ: «Απουσία περιπολικού σκάφους του Λ. Σ. στη Σαμοθράκη» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Όπως ενημερωθήκαμε από κατοίκους της Σαμοθράκης, το περιπολικό σκάφος του 
Λιμενικού Σώματος απουσιάζει από το νησί. Όπως φημολογείται, δεν περιπολεί πέριξ 
του νησιού εδώ και δύο (2) μήνες, αλλά συνδράμει σε γειτονικό νησί του Β. Α. Αιγαίου. 
Το δε μείζον της πληροφόρησης που δεχτήκαμε είναι ότι θα λάβει πρόσθετη παράταση 
η δράση του περιπολικού σκάφους του Λ. Σ. της Σαμοθράκης στο νησί που βρίσκεται 
ήδη προσφέροντας τις υπηρεσίες του. Χαρακτηριστικά επί του θέματος, μας δήλωσαν 
ότι «…μέχρι τώρα ήταν καλός ο καιρός και πήγαινε το "μικρό" (πλωτό ασθενοφόρο), αν 
αρχίσουν οι κακοκαιρίες, τι θα γίνει; Αν αρρωστήσουν τα παιδιά μας ή οι ηλικιωμένοι 
γονείς μας πώς θα γίνει διακομιδή; Όταν το "μικρό" ταξιδεύει μέχρι 4-5 μποφόρ». 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεστε όπως, δια των ενεργειών σας, είτε το εν λόγω περιπολικό επιστρέψει άμεσα 
και συνεχίσει το κοινωφελές του έργο στη Σαμοθράκη είτε αντικατασταθεί με έτερο, 
δεδομένου - κι αν ευσταθούν οι πληροφορίες - ότι θα παραμείνει για ένα επιπλέον 
δίμηνο στο γειτονικό νησί του Β. Α. Αιγαίου; 
 
Οι ερωτώντες Βουλευτές 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
 
 
ΠΑΠΑΔΑΚΗΣ ΠΑΡΑΣΧΟΣ 
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